

《单词百科:Augustan是什么意思?Augustan怎么发音?Augustan的解释和用法》

英语单词Augustan是什么意思?Augustan怎么读?Augustan怎么发音?简答网为您整理了Augustan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Augustan怎么读

Augustan的读音:[ɔː g st n]

Augustan的意思

1、adj.奥古斯都的，奥古斯都时代的;

Augustan的相关词组

1、augustan age 拉丁文学的黄金时代;

Augustan的双语例句

1、The Augustan age of English literature includes the writers Dryden, Swift and Pope.

在英国文学的全盛时期里有德莱顿、斯威夫特和蒲柏等文豪。

2、This course features a number of downloadable readings and a selective chronology of events Augustan Rome.

本课程以许多可从网络资源下载的罗马奥古斯都时期文学作品,及精选的事件年表为主。

3、This Palaestra served as a gymnasium and a place indoctrinate the young people in Augustan ideals.

建造它的目的是为了给青年人灌输奥古斯都的理念提供一个场所。

4、Rome in the Augustan Age was considered a large city by those who knew it.

那些了解奥古斯都时代的人都知道,罗马是一个大城市。

5、Choose one of the following topics to explore issues that will provide cultural and sociological background for the literature of the Augustan Golden Age.

选择以下任一主题中的各类议题加以探讨,替奥古斯都黄金时期的文学提供文化及社会背景。

6、This course features a number of downloadable readings and a selective chronology of events during Augustan Rome.

本课程以许多可从网络资源下载的罗马奥古斯都时期文学作品,及精选的事件年表为主。

7、Augustan Age as the key turning point of Republican Rome to imperial Rome, played a important role in the nexus.

奥古斯都时代作为罗马从共和走向帝制的关键转折点,起到了承上启下的重要作用。

8、It can be said that, if we can explain the reasons of success in Augustan Age, we could approach the mystery of Roman success by a step forward.

换言之,说明了奥古斯都时代成功的原因,也就离揭开罗马成功之谜又走近了一步。

9、Augustus himself recited and subsidized talent, even genius, to proclaim the glories of the new era, the Augustan Age.

奥古斯都自己朗诵，并资助有天赋的人甚至天才们，以赞颂新纪元&奥古斯都时代的荣耀。

10、Exeter had signs of a Celtic foundation, but it was in 50AD that the city of Exeter was reached by the Roman Army who established a stronghold for its Second Augustan Legion.

埃克塞特有一个凯尔特基础的迹象，但它在该城市的埃克塞特是由罗马军队谁建立了第二奥古斯都军团据点达到50AD了。

以上是简答网为您整理的Augustan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Augustan

的用法、Augustan的释义、

Augustan的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Augustan>

